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Wuhan University of Technology
研究生选题报告书
Postgraduates Thesis Proposal 
（供全日制硕士学术型研究生用）
(For Full-time Academic master students only)
选题题目Thesis Title:                        
研究生姓名Applicant Name:                       
入学年月Enrollment Time:                        
导师姓名Supervisor Name:                        
导师职称Title：                                 

所属学院School：                               
专业Specialty：                     
研究方向Research Orientation：                   
选题报告时间Time：    年Year  月Month   日Day
说明Notes
1． 选题报告可打印或用黑色钢笔逐栏填写，要求字迹清晰，文句通顺。

1．Thesis proposal can be printed or handwritten by ink pen, clear and coherent. 
2．选题报告所列各栏内容要详细填写、要求重点突出。
2. The content of each column in thesis proposal should be in detail and make the focal points stand out.
3．选题报告于第三学期开始，最迟不能超过第四学期末完成。
3. Thesis proposal starts in the third semester and shouldn’t be late than the end of the forth semester.
4．选题报告是中期考核筛选工作的一部份，选题报告不合格者不得进入论文工作阶段。
4. Thesis proposal is a part of the mid-term evaluation, unqualified persons will not be allowed to access thesis session.
5．自备案之日起，满8个月后方可进行论文答辩。
5. From the date for the record, thesis defense should be conducted after 8 months.
注：1．一至三的内容可打印加页（空表可在校园网上下载），四至五的内容，用碳素墨水填写在表内。
Notes: 1. Content 1-3 can be attached extra printed pages (blank form can be downloaded from the school website). Content 4-5 need to be filled in with ink pen.
2. 研究生将选题报告完成后交各学院备案，论文答辩后，由答辩委员会秘书将此表与《硕士学位申请及评定书》等材料一同交院（系）学位评定分委员会转校学位办公室。
2. The thesis proposal should be submitted by applicants to each school for the record. After the thesis defense; the form should be delivered to the WHUT degree office by the degree sub-committee of each school together with the Master Degree Application and Assessment Report and other materials once they are handed in by the secretary of the degree defense committee.
全日制硕士学术型研究生选题报告书
Thesis Proposal for Full-time Academic Master Students
	一、文献查阅报告：（附所阅读的主要文献至少40篇以上）
1. Report of critical review of literatures: ( Literatures attached should be at least 40 pieces ) 



注：可加附页，附页页码用1－1、1－2等表示。
Notes: Additional pages can be attached. The attached pages should be indicated as 1-,1-2.
	二、和选题相关的调研报告：（调研时间、地点、单位及主要收获等）
2. Research report related to topic-selection: (time, location, unit and main achievements of research)



注：可加附页
Notes: additional pages can be attached.
	三、选题报告（应包括以下内容）：
3. Thesis proposal (which should include the following contents): 
1．所选课题的题目及课题来源；The Title and source of the topic; 
2．课题研究的目的、意义；The objectives and significance of the topic research;
3．和本课题有关的国内外研究现状分析，包括发展水平和存在的问题等；The analysis of current research at home and abroad, including the development and existing problems;
4．研究目标、研究内容和拟解决的关键问题；Research objectives, contents and the key issues to be resolved;
5．拟采取的研究方法、技术路线；Research methods and techniques to be adopted;
6．预期的研究成果和创新点；Expected research results and innovations;
7．研究进度安排等。Research schedule.



注：可加附页

Notes: additional pages can be attached.
	四、指导教师对选题报告的意见：
4. Supervisor`s Comments on the thesis proposal:
           指导教师签名 Signature of Supervisor：                           
     年Year    月Month   日Day

	五、选题报告时间及考核小组人员：
5. Time of thesis proposal seminar and the list of assessment team
选题报告的时间及参加报告会的考核小组人员名单（副教授以上职称者3-5人，此栏由导师填写）：

Time of thesis proposal seminar and the list of assessment team (3-5 professors or associate professors, this column should be filled in by the supervisor):  
举行报告会时间Time of thesis proposal seminar：

地    点Location：

参加人员Attendee：（导师不能担任组长Supervisor cannot be team leader）
组长Team leader：         职称Title：          

          成员Member：            职称Title：

          成员Member：            职称Title：

          成员Member：            职称Title：

          成员Member：            职称Title：

          成员Member：            职称Title：




	六、考核小组对选题报告的意见：
6. Assessment team`s comment on the thesis proposal
选题报告考查成绩Results of the thesis proposal：（记优、良、中、及格、不及格Excellent, good, pass or fail）           
               考核小组组长签名Signature of the assessment team leader：            
年Year   月Month  日Day

	七、学院审查意见：

7. Review comment by the school:
                       主管领导签字Signature of the leader in charge：    
 年Year   月Month    日Day

	八、学院备案时间：
8. Time for the record:
        教 学 秘 书Signature of Teaching secretary ：
年Year   月Month   日Day
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